
 

 

Svar på mo琀椀on 4. Buss/torg trygghet 

 

Styrelsens kommentar: 

Föreningen har inte möjlighet a琀琀 direkt påverka säkerheten eller tryggheten i bussterminalen. 
Nyligen har SL inrä琀琀at en ny busslinje 琀椀ll och från Barkarbystaden som medför a琀琀 antalet människor 
som vistas i bussterminalen ökar, vilket kan uppfa琀琀as som tryggare.  

Styrelsen engagerar sig ak琀椀vt 琀椀llsammans med andra bostadsrä琀琀sföreningar kring ombyggna琀椀onen 
av Akalla torg och dess e昀昀ekter på området, bland annat avseende vilka e昀昀ekter det kommer a琀琀 ha 
på tryggheten. Styrelsen håller föreningens medlemmar upplysta och informerade om styrelsen 
engagemang via Porkalen, föreningens hemsida och på anslagstavlorna. Föreningen samlar dock inte 
in någon informa琀椀on eller för sta琀椀s琀椀k över upplevd trygghet. Styrelsen ser inte heller a琀琀 den har 
ansvar för a琀琀 redogöra för vad andra samfälligheter driver för projekt.  

För informa琀椀on om uppled trygghet hänvisar styrelsen 琀椀ll Stockholm Stads trygghetsmätningar: 
h琀琀ps://start.stockholm/om-stockholms-stad/utredningar-sta琀椀s琀椀k-och-
fakta/undersokningar/trygghetsmatningen/ 

För informa琀椀on om vad andra samfälligheter driver för projekt för ökad trygghet hänvisar styrelsen 
琀椀ll Fas琀椀ghetsägare i Järva: h琀琀ps://www.jarvafast.se/ 

 

Styrelsens utlåtande: 

Styrelsen föreslår stämman a琀琀 betrakta mo琀椀onen besvarad. 

https://start.stockholm/om-stockholms-stad/utredningar-statistik-och-fakta/undersokningar/trygghetsmatningen/
https://start.stockholm/om-stockholms-stad/utredningar-statistik-och-fakta/undersokningar/trygghetsmatningen/
https://www.jarvafast.se/

